
Protokół Nr XVII
sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 25 kwietnia 2016 r.

Posiedzenie odbyło się w Sali widowiskowej Gminnego Centrum Kultury w 
Dąbrówce trwało od godz. 1400 do godz. 1700.
W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 
obecności.
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk.
Na sesji obecni byli
1.Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka,
2.Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta,
3.Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy,
4.Pan Robert Rataj -  Sekretarz Gminy,
5.Pani Aneta Stańczak -  Dyrektor Publicznego Gimnazjum w Dąbrówce,
6.Pani Małgorzata Szczepanik -  Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej we 
Wszeborach.
7.Pani Barbara Nowak -  Dyrektor Niepublicznego Przedszkola w Guzowatce,
8.Pan Stanisław Wójcik - Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Dąbrówce,
9. Obsługa prawna Urzędu Gminy,
10. Sołtysi -  zgodnie z załączoną lista obecności.

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o 
następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęci e protokołu z XV sesji.
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
6. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

7. Podjęcie uchw ał:
a) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,
b) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,
c) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,
d) zmieniająca Uchwałę Nr XV/116/2016 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 29 lutego 
2016 roku w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka,
e) w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Dąbrówka na 
lata 2015 -2020”,
f) w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego: „Przebudowa ciągu drogowego Kuligów -  Józefów -  
K ow alicha- Marianów, gm. Dąbrówka”,
g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego: „Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Dąbrówka -  
Małopole, gm. Dąbrówka”,
h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego „Promocja historii i walorów turystycznych Powiatu 
Wołomińskiego i Gmin wchodzących w jego skład”,



h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego „Promocja historii i walorów turystycznych Powiatu 
Wołomińskiego i Gmin wchodzących w jego skład”,
i) w  sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości Powiatu 
Wołomińskiego
j) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2 0 1 6 -2 0 2 1 ,
k) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.7.

9. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego Rady Gminy.
10. Sprawy różne i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

Pan Rosa Sławomir zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt. 
Przedstawienie informacji i dyskusja na temat opłat za wywóz odpadów komunalnych. 
Pan Marcinkiewicz Andrzej zawnioskował aby ten temat omówić w pkt. Sprawy różne i 
wolne wnioski.
Prowadzący obrady w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony 
przez Pana Sławomira Rosę.
W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów /  7 głosów „za, 1 
„przeciw” , 5- „wstrzymało się” przy obecności 13 Radnych/
W dalszej kolejności prowadzący obrady odczytał i poddał pod głosowanie porządek 
obrad w następującym kształcie:

1 .Powitanie i otwarcie obrad, 
a) Przyjęcie porządku obrad.

2.Wybór sekretarza obrad.
3.Przyjęci e protokołu z XV sesji.
4.Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
5.Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
6.Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 -  2016.
7 .Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.
8. Podjęcie uchw ał:

a) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,
b) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,
c) w  sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka,
d) zmieniająca Uchwałę Nr X V /116/2016 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 29 lutego 
2016 roku w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka,
e) w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Dąbrówka na 
lata 2015 -2020”,
f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego: „Przebudowa ciągu drogowego Kuligów — Józefów -  
Kowalicha -  Marianów, gm. Dąbrówka”,
g) w  sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego: „Przebudowa drogi powiatowej na odcinku Dąbrówka -  
Małopole, gm. Dąbrówka”,
h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego „Promocja historii i walorów turystycznych Powiatu 
Wołomińskiego i Gmin wchodzących w jego skład”,



i) w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości Powiatu 
Wołomińskiego
j) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
2 0 1 6 -2 0 2 1 ,
k) w  sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok

9. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego Rady Gminy.
10.Przedstawienie informacji i dyskusja na temat opłat za wywóz odpadów 
komunalnych.
11. Sprawy różne i wolne wnioski.
12. Zamknięcie obrad

Przebieg obrad 

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady XVII sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy 
Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk, powitał wszystkich zebranych.
Stwierdził, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 na 15 Radnych i 
stwierdził prawomocność obrad.

Ad. 2 Wybór sekretarza obrad.
Na sekretarza obrad jednogłośnie /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych / został 
wybrany Pan Rosa Sławomir.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XV sesji.

Protokół Nr XV/2016 
z dnia 29 lutego 2016 roku
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła 
jednogłośnie /13 głosów „za” przy obecności 13 Radnych.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr XVI/2016 
z dnia 7 marca 2016 roku
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła
większością głosów /I I  głosów „za” , 2 głosy „wstrzymujące” przy obecności 13 
Radnych.

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6 Sprawozdanie za 2015 rok z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2011 -  2016.



Sprawozdanie zostało przedstawione przez Pana Jacka Jeziorskiego -  Kierownika 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG Pan 
Mirosław Kuligowski poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia.
W dniu 12 kwietnia 2016 roku komisja zajmowała się nw. tematami
1. Informacja przedstawiciela firmy specjalizującej się w produkcji żarówek w 
technologii LED.
2. Informacja na temat wprowadzenia zwolnień w opłatach za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.
W dniu 12 kwietnia 2016 r. Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty, 
Kultury i Sportu na którym omówione zostały następujące tematy:
1.Omówienie sytuacji związanej z zagrożeniem używania tzw. dopalaczy lub narkotyków 
przez Uczniów w placówkach oświatowych na terenie Gminy Dąbrówka.
2.Omówienie sposobu zwalczania i zapobiegania następstw ich używania oraz 
przeciwdziałania przedmiotowemu zjawisku
3.Omówienie stanu bezpieczeństwa w szkołach w kontekście zagrożenia patologicznego 
oraz możliwości zapobiegania im,
4.Omówienie podejmowanych działań profilaktycznych w zakresie bezpieczeństwa oraz 
zagrożenia demoralizacją Uczniów.
Przewodniczący Komisji Gospodarczej RG Pan Marek Pasoń poinformował, że komisja 
odbyła dwa posiedzenia.
Na posiedzeniu w dniu 22 marca 2016 r. komisja zapoznała się z treścią podań do 
projektu budżetu na 2016r. które wpłynęły do Wójta i Rady Gminy a dotyczyły dróg i 
chodników a następnie zostały odczytane podania które wpłynęły bezpośrednio do 
komisji.
W dniu 15 kwietnia 2016r. komisja odbyła spotkanie z Naczelnikiem Wydziału 
Inwestycji i Drogownictwa Starostwa Powiatowego w przedmiocie dróg powiatowych na 
terenie gminy.
Przewodnicząca Komisi i Oświaty Kultury i Sportu RG Pani Agnieszka Gryglas poinformowała, 
że komisja odbyła dwa posiedzenia.
W dniu 12 kwietnia 2016r. Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Zdrowia i Spraw 
Socjalnych i Porządku Publicznego na którym zajmowała się tematami:
- Omówienie sytuacji związanej z zagrożeniem używania tzw. dopalaczy lub narkotyków 
przez Uczniów w placówkach oświatowych na terenie Gminy Dąbrówka.
- Omówienie sposobu zwalczania i zapobiegania następstw ich używania oraz 
przeciwdziałania przedmiotowemu zjawisku
- Omówienie stanu bezpieczeństwa w szkołach w kontekście zagrożenia patologicznego 
oraz możliwości zapobiegania im,
- Omówienie podejmowanych działań profilaktycznych w zakresie bezpieczeństwa oraz 
zagrożenia demoralizacją Uczniów.
W dniu 25 kwietnia 2016r. tematem posiedzenia Komisji było:
omówienie zwiększenia środków na finansowanie zadań z zakresu wychowania 
przedszkolnego na terenie Gminy Dąbrówka. Ponadto Komisja rozpatrzyła trzy pisma: 
Sołectwa Chruściele w o przyznanie 700 zł na remont placu zabaw. Komisja przychyliła 
się do prośby i za wnioskowała o przyznanie środków w wysokości 700 zł.



Radny Józef Sobczak o przyznanie środków w wysokości 3 000,00 zł na doposażenie 
placu zabaw w Trojanach . Komisja przychyliła się prośby i zawnioskowała o przyznanie 
1500,00 zł. Natomiast pismo Stowarzyszenia w Krainie Dolnego Bugu zostało 
przekierowane do Pana Wójta.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RG Pan Krzysztof Kłębek poinformował, że 
komisja odbyła posiedzenie w dniu 1 kwietnia 2016r. z następującym porządkiem; 
Kontrola wydatków na halę sportową przy Zespole szkół w Józefowie.

Po dokonaniu oględzin hali sportowej Komisja podjęła niżej wymienione zalecenia 
pokontrolne:
1. W trybie pilnym sprzątanie i mycie hali sportowej.
2. Zwrócenie uwagi na systematyczne wietrzenie hali i utrzymanie czystości 
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Sławomir 
Rosa poinformował, że komisja odbyła dwa posiedzenia.
W dniu 17 marca 2016r.komisja zajmowała się sprawami 
1. Rozpatrzenie podań.
2.Informacja na temat realizacji planu zagospodarowania przestrzennego 
W dniu 5 kwietnia 2016r. porządkiem posiedzenia komisji było:
1. Rozpatrzenie podań.
2. Informacja na temat kanalizacji.
Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej RG Pan Ryszard Klusek poinformował 
że komisja odbyła posiedzenie w dniu 20 kwietnia 2016r. na którym zostały 
zaopiniowane projekty uchwał które będą podejmowane na sesji. Zaopiniowano projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia ulgi podatkowej dla dzieci w rodzinach 
wielodzietnych oraz utrzymano na dotychczasowym poziomie opłatę za odpady 
komunalne od przedsiębiorców, które będą podejmowane na kolejnej sesji

Ad. 6 Podjęcie uchwał. 

a) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka

Projekty uchwały sprawie nabycia gruntu zostały omówione przez Panią Krystynę -  
insp. ds. mienia komunalnego i działalności gospodarczej.
Zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego grunty stanowią teren 
usług komunikacyjnych.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr XVII/130//2016 
z dnia 25 kwietnia 2016 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

b) W sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVII/131/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosami „za”, przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



c) w sprawie nabycia gruntu przez Gminę Dąbrówka
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVII/132/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016 r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosami „za”, przy obecności 13 Radnych/

d) zmieniająca Uchwałę Nr XV/116/2016 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 29 lutego 
2016 roku w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Dąbrówka,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  Kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego.
Zmiana dotyczy uzupełnienia informacji o to gdzie będą przekazywane zwierzęta 
wymagające opieki oraz w treści programu o informację dotyczącą kwoty, która została 
zabezpieczona w budżecie Gminy Dąbrówka na realizację zadań wynikających z 
programu na 2016r.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVII/133/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie przyjęcia ”Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Dąbrówka 
na lata 2015-2020”
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Michała Strzeleckiego -  Kierownika 
Referatu Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego.

Plan Gospodarki Niskoemisyjnej to dokument który ukierunkowuje działanie Gminy 
Dąbrówka jak wykorzystywać sposób oczyszczania energii. Dokument ten jest 
niezbędny gminie a także mieszkańcom ubiegać się o środki z budżetu Unii Europejskiej 
a także z budżetu państwa. Program ten pozwala uzyskać dodatkowe punkty dla naszych 
inwestycji, wykorzystany będzie w przypadku złożenia wniosku o pozyskanie środków 
na termomodemizację szkół w Józefowie i Wszeborach, łatwiej będzie uzyskać środki na 
budowę dróg z programu operacyjnego województwa mazowieckiego, na budowę 
ścieżek a także na odnawialne źródła energii. Zwrócono uwagę iż po wysłaniu 
materiałów na sesje, zostały dokonane drobne zmiany pkt. 4.5 i 4.7 strona 52. 
Nawiązując do przedłożonego materiału p. Sławomir Rosa, zapytał czy Gmina nie 
przewiduje zbiorowego programu działania aby przyspieszyć realizację przyjętego 
planu.
Pan Michał Strzelecki wyjaśnił, że na tym etapie dokument nie określa w jaki sposób 
można pozyskać środki. Dokument ten zezwala na pozyskiwanie środków unijnych 
zarówno mieszkańcom indywidualnym jak i instytucjom.
Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta dodał, że na obecną chwilę Plan Gospodarki 
Niskoemisyjnej jest dokumentem technicznym. Jest on jednym z niezbędnych 
dokumentów aby otrzymać dofinansowanie na poziomie 80% do zadania



Termomodemizacja Szkół w Józefowie i we Wszeborach na które zostanie złożony 
wniosek do Urzędu Marszałkowskiego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa Mazowieckiego.
Pani Agnieszka Gryglas odniosła się do zapisu zawartego w pkt. 10 A przedmiotowego 
Planu i zapytała w jak sposób to zostanie zrobione.
Pan Michał Strzelecki wyjaśnił, że program został opracowany w oparciu o budżet i 
wieloletnie plany inwestycyjne. Zamierzenia inwestycyjne zostały wzięte pod uwagę 
ponadto w programie zostały ujęte te inwestycje które potencjalnie są możliwe do 
realizacji na terenie Gminy w oparciu o dokumenty umożliwiające pozyskanie środków 
z różnych źródeł. Wieloletni Plan Inwestycyjny będzie dostosowany gdy radni 
zadecydują, że dana inwestycja ma być wykonana bo nadarza się okazja na pozyskanie 
specyficznej dotacji. Pan Wójt wyjaśnił, że wszelkich zmian w planach inwestycyjnych 
dokonuje się na sesjach Rady Gminy.
Pani Gryglas nawiązując do zapisu, że dokument został przekonsultowany zapytała w 
jaki sposób i jaka komisja pracowała nad tym materiałem.
Pan Michał Strzelecki odpowiedział, że była możliwość wypełnienia ankiety na stronie 
internetowej oraz były rozdane ankiety wśród mieszkańców.
Pan Rosa Sławomir powiedział, że dokument powinien w pierwszej kolejności zostać 
przedstawiony do zaopiniowania przez komisję Rady Gminy zgodnie z kompetencją. 
Nawiązując do tej wypowiedzi Pan Michał Strzelecki powiedział, że jest to dokument 
techniczny opracowany o wytyczne Ministerstwa Ochrony Środowiska, po to aby 
korzystać ze środków unijnych. Na pytanie Przewodniczącego Rady czy będzie można 
wprowadzić zmiany do przyjętego programu. Pan Michał Strzelecki odpowiedział, że 
tak. Reasumując dyskusję na temat Planu Gospodarki Niskoemisyjnej prowadzący 
obrady zarekomendował o przyjęcie programu w zaproponowanej wersji.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVII/134/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego: „Przebudowa ciągu drogowego Kuligów -  Józefów -  
Kowalicha -  Marianów, gm. Dąbrówka”,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę Wójta.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVII/135/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/

g) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na 
realizację zadania budżetowego: „Przebudowa drogi powiatowej na odcinku 
Dąbrówka -  Małopole, gm. Dąbrówka”,



Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego -  Zastępcę Wójta.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVII/136/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu na realizację 
zadania budżetowego „Promocja historii i walorów turystycznych Powiatu 
Wołomińskiego i Gmin wchodzących w jego skład”,
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Radosława Korzeniewskiego -  Wójta.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr XVII/137/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/

i) w sprawie przejęcia przez Gminę Dąbrówka zadania z zakresu właściwości 
Powiatu Wołomińskiego
Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zdrożnego -  Zastępcę Wójta.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr XVII/138/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.
j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/

j) w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 
20 1 6 -2 0 2 1 ,
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.
- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr XVII/139/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

k) w sprawy zmiany uchwały budżetowej Gminy Dąbrówka na 2016 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.
Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do projektu uchwały. 
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka 
podjęła Uchwałę Nr XVII/140/2016 
z dnia 25 kwietnia 2016r.



j e d n o g ł o ś n i e  /13 głosów „za”, przy obecności 13 Radnych/
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 6. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

Podania zostały odczytane przez Sekretarza obrad.
Emilia Stankiewicz -  sołectwo Dręszew o przyznanie środków na drogi gminne ulica 
Wiejska nr 28 do posesji 32 i odcinek ulicy Nadbużańskiej w kierunku firmy „DUET” 
Odnosząc się do tego podania Zastępca Wójta poinformował, że w bieżącym roku 
planowane jest skończenie chodnika i zrobiona zostanie zatoka autobusowa. Zostaną 
naprawione dziury na końcu ulicy Wiejskiej (w ramach reklamacji) i poprawiona zostanie 
droga do Firmy „DUET”.
Odczytano pismo mieszkańców wsi Wola Rasztowska dotyczące postępowania w 
sprawie wydania decyzji środowiskowych na realizacje zadania polegającego na 
wydobywaniu kopaliny ze złoża Karolew.

Ad lO.Przedstawienie informacji i dyskusja na temat opłat za wywóz odpadów 
komunalnych.
Pan Rosa Sławomir podniósł temat wprowadzenia opłaty za odpady komunalne od 
zatrudnionych osób w podmiotach gospodarczych.
Prowadzący działalność na terenie Gminy Dąbrówka są to w większości nasi 
mieszkańcy, którzy płacą opłaty komunalne, przemysłowe i jeszcze za pracownika.
Głos zabrał Michał Strzelecki- Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Planowania 
Przestrzennego.
W od 1 lipca 2013r. opłatami za wywóz odpadów komunalnych zostały objęte również 
podmioty gospodarcze które były zobligowane do składania deklaracji, Ci którzy nie 
dokonali tego obowiązku byli wzywani przez urząd. Niestety znaczna cześć podmiotów 
gospodarczych zignorowała wezwania i zostały wobec nich wszczęte postępowania w 
sprawie określenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami. Takie postępowania 
miały miejsce w stosunku do pomiotów gospodarczych, mieszkańców i właścicieli 
działek rekreacyjnych. W toku takiego postępowania mamy do czynienia z wszczęciem 
postępowania, później jest moment w którym ewentualnie można się zgłosić do urzędu 
celem złożenia deklaracji. Część osób która była zobligowana do złożenia tej deklaracji 
nie skorzystała z tej możliwości co zakończyło się to postępowanie wydaniem decyzji w 
której zostały określone opłaty. Jeżeli została wydana decyzja i nikt się z urzędem nie 
kontaktował to wydawane były decyzje dla wysokości opłaty dla odpadów zmieszanych, 
stawka z automatu była wyższa. W przypadku podmiotów gospodarczych najmniejszym 
pojemnikiem jest pojemnik 120 litrów, w przypadku kiedy odpady są segregowane jest to 
stawka 40 zł, jeżeli ktoś nie chciał złożyć deklaracji to wtedy stawka wynosi 70 zł. W 
przypadku gdy opłaty w dalszym ciągu nie były dokonywane otrzymywał zgodnie z 
ordynacją podatkową upomnienia. Po nie otrzymaniu opłaty obowiązkiem urzędu było 
przekazanie takich spraw do urzędu skarbowego, w przypadku zaniechania takich spraw 
przez urząd moglibyśmy mieć zarzut o niedbałość w naszych finansach. Odpady w 
firmach powstają w zależności od ich kierunku i działalności, inne odpady będą z baru a 
inne z zakładu mechanicznego. Zabierane są tylko odpady komunalne związanie z 
bytowaniem ludzi, są to odpady od pracowników i odpady z koszy dla klienta. Kosze dla 
klienta zobligowane są posiadać placówki handlowe. W regulaminie musi być określone



jakiej wielkości pojemników mają posiadać przedsiębiorcy, gdybyśmy ich nie objęli tym 
systemem nadal mieli by obowiązek posiadać te pojemniki z tym że umowy zawierali by 
indywidualnie.
Pan Sławomir Rosa zapytał ile jest wszystkich nieruchomości objętych tą opłatą.
Pan Strzelecki poinformował, że wszystkich niezamieszkanych podmiotów jest 118, 
roczne naliczenie opłat wynosi ok. 113 000,00 zł w tym 7 jednostek organizacyjnych 
Gminy opłata roczna ok. 24 000,00 zł , firmy prywatne 111 podmiotów opłata ok. 
89 000,00 zł. Naliczona jest także opłata od nieruchomości zamieszkanych, w Gminie 
jest 3151 nieruchomości opłata roczna wynosi 747 532 zł oraz ryczałtowa roczna opłata 
od działek rekreacyjnych -  17 820,00 zł.
Pana Rosa powiedział, że jego zdaniem nie należy obciążać małych firm zatrudniających 
2 - 3  osoby opłatą za odpady komunalne od zatrudnionych osób.
Pan Strzelecki wyjaśnił, że każdy pracodawca ma obowiązek płacić podatek za odpady 
komunalne od pracowników. Głos zabrała mieszkanka Dąbrówki która powiedziała, że 
zatrudnia tylko jedna osobę a naliczona jej został opłata za kosz o pojemności 120 1.
Pan Strzelecki wyjaśnił, że ustawa ustala sposób naliczenia opłaty od nieruchomości 
niezamieszkanych do których zalicza się firmy gdzie opłatę nalicza się od pojemnika.

Ad. 11 Sprawy różne i wolne wnioski.
Pan Andrzej Marcinkiewicz zapytał czy zostały podjęte jakieś działania odnośnie 
chodnika w kierunku Dział Czarnowskich. Ponadto Pan Marcinkiewicz powiedział, że w 
przypadku gdy Powiat nie podejmie działań na drodze Dąbrówka -  Małopole to należy 
zdjąć pobocza i odtworzyć rowy. Odpowiadając na pierwsze pytanie Zastępca Wójta 
poinformował, że w pierwszej kolejności zostaną zakończone rozpoczęte budowy a 
następnie zostaną wykonane projekty na nowe chodniki. Odnośnie budowy chodnika w 
Działach Czarnowskich Pan Zadrożny powiedział, że w pierwszej kolejności należy 
wytyczyć drogę.
Pan Rosa Sławomir zgłosił obcięcie gałęzi przy drodze Chajęty - Guzowatka na 
wysokości pałacu w Chajętach i obcięcie gałęzi przy drodze w Działach Czarnowskich. 
Ponadto zapytał Pana Wójta jaki jest statuts Pana Skwarskiego w Urzędzie. Z 
wcześniejszych rozmów wynikało, że Pan Skwarski będzie Sekretarzem Gminy.
Pan Wójt odpowiedział, że Pan Skwarski jest zatrudniony na umowę o pracę na 

stanowisku Doradcy Wójta i wykonuje zadania zlecone przez Wójta.
Pan Kuligowski zapytał na jakim poziomie załatwiania jest sprawa ulicy Choinki, ul. 
Serockiej i dokończenie chodnika w Kuligowie przy drogach powiatowych.
Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Pan Zastępca Wójta. Planowane jest wykupienie 
ulicy Choinki. Propozycja właścicielki działki to 6 000 zł za działkę która ma 100 
metrów, oraz dodatkowo 36 000 zł za odszkodowanie za korzystanie z tej działki. Urząd 
Gminy zaproponował kwotę 6 000 zł. Jeżeli właścicielka się na tą propozycję nie zgodzi, 
wszczęte zostanie postępowanie w trybie ustawy o realizacji inwestycji drogowej.
W sprawie budowy chodnika w Kuligowie wykonany jest projekt, a odnośnie jego 
wykonania prowadzone są rozmowy z Wydziałem Inwestycji i Drogownictwa Starostwa 
Powiatowego.
Głos zabrała Pani Helena Kuśkowska odnośnie dotacji na drogę w Lasko wie. 
Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Radosław Korzeniewski informując iż, Urząd 
Marszałkowski poinformował że wszystkie trzy wnioski przeszły pod względem



formalnym i merytorycznym. Nie ma jeszcze odpowiedzi ostatecznej w jakiej wysokości 
zostanie udzielona dotacja na te zadania.
Głos zabrał Przewodniczący Rady Pan Marcin Kaczmarczyk który w imieniu Pani Hanny 
Wróbel, zapytał się o dzieci które chodzą do szkoły we Wszeborach a mieszkają w 
Głuchach i chcą chodzić do gimnazjum w Dąbrówce, w takim przypadku pojawia się 
kwestia dowożenia, czy jest szansa na dowóz dzieci do Dąbrówki. Odpowiedzi udzielił 
Zastępca Wójta Pan Zenon Zadrożny-, mówiąc, że zgodnie z ustawą nie można dowozić 
dzieci z miejscowości które nie należą do Gminy i trzeba będzie się zastanowić jak 
rozwiązać ten problem.
Pani Matak podziękowała Wójtowi za wycięcie krzaków, oczyszczenie rowów na trasie 
Chruściele-Zaścienie. Podziękowała również Komisji Oświaty za wsparcie finansowe.

Ad. 12 Zamknięcie obrad

Zamknięcia obrad XVII sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał przewodniczący Rady 
Gminy Marcin Kaczmarczyk dziękując obecnym za udział w obradach.

Na tym protokół zakończono.

Sławomir Rosa Marcin Kaczmarczyk
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Sprawozdanie z bieżącej działalności Wójta 

na XVII sesję Rady Gminy Dąbrówka

W okresie od 8 marca do 25 kwietnia 2016 r. realizowałem wraz z pracownikami niżej 
wymienione sprawy:

1. Przygotowałem i przedstawiłem projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Gminy.

2. Nadzorowałem wykonanie:
a) zmian MPZP dla obrębu Dąbrówka, Karpin oraz części obrębu Małopole,
b) wykonania analizy aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro

wania gminy oraz miejscowych planów zagospodarowania,
3. Zorganizowałem wraz z pracownikami Gminnego Centrum Kultury uroczystości ku 
czci Cichociemnych w rocznicę operacji Weller 2 w Kolakowie.

4. Nadzorowałem wdrożenie ustawy o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci tzw. 
Programu „Rodzina 500+”. Zgodnie z ustawą wyznaczyłem w formie zarządzenia jednostkę 
odpowiedzialną za realizację Programu na terenie Gminy tj. Gminny Ośrodek Pomocy Spo
łecznej w Dąbrówce. W celu zapewnienia sprawnej obsługi interesantów w pomieszczeniach 
GOPS został przeprowadzony remont. Dodatkowo wygospodarowano na potrzeby działalno
ści GOPS na parterze budynku Urzędu Gminy w Dąbrówce pomieszczenie, w którym m.in. 
realizowany jest Program "Rodzina 500 plus". Do realizacji ustawy o pomocy państwa w wy
chowywaniu dzieci został zatrudniony pracownik oraz pozyskany stażysta.
Do dnia 22 kwietnia 2016 roku wpłynęło 514 wniosków w formie papierowej oraz 66 wnio
sków w formie elektronicznej.
Po dostosowaniu systemu informatycznego do obsługi świadczeń wychowawczych do wy
mogów ministerstwa Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Dąbrówce rozpocznie wypłaty 
świadczenia wychowawczego

5. Nadzorowałem budowę wodociągu w miejscowościach Ludwinów i Ostrówek i bra
łem udział w naradach koordynacyjnych z wykonawcą. Roboty budowlane są kontynuowane.

6 Ogłosiłem i przeprowadziłem konkurs ofert na realizację zadania publicznego z zakre
su wychowania przedszkolnego, którego celem jest „Zapewnienie dzieciom w wieku przed
szkolnym zamieszkałym na terenie Gminy Dąbrówka możliwości korzystania z wychowania 
przedszkolnego. Ofertę złożyło Przedszkole Bajkowy Świat z Chajęt. Po rozstrzygnięciu kon
kursu został przeprowadzony nabór, który cieszył się dużym zainteresowaniem naszych 
mieszkańców. Zostało złożonych ponad 90 wniosków o przyjęcie dzieci do tego przedszkola.

7. Nadzorowałem przygotowania do opracowania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gmi
ny Dąbrówka.
8. Nadzorowałem wykonywanie dokumentacji projektowej sieci wodociągowych w miej

scowościach: Zaścienie, Karolew, Wszebory, Marianów, Kowalicha, Ślężany, Czar
nów, Stasiopole, ul. Choinkowa w m. Kuligów, Józefów, Małopole, Stanisławów oraz



uzupełnienie wodociągu w ulicy Cichej w Laskowie, w Chajętach i Dręszewie. Trwają 
uzgodnienia przebiegu sieci wodociągowej w terenie.
9. Nadzorowałem zakończony już nabór wniosków dotyczących budowy przydomowych

oczyszczalni ścieków dla mieszkańców Kuligowa, Cisia, Józefowa i Ślężan.
10. Nadzorowałem przygotowanie wniosku o częściowo umarzalną pożyczkę do 

WFOŚiGW w Warszawie na sfinansowanie budowy wodociągu w miejscowościach 
Ostrówek i Ludwinów.

11. Wdrażałem aplikację umożliwiającą publikację planów miejscowych wraz z narzę
dziem do wydawania wypisów i wyrysów z planów.

12. Brałem udział w zebraniach wiejskich, między innymi w Kuligowie, Marianowie i 
Kolakowie. Na zebraniach omawiane były sprawy związane z planowanymi gminnymi inwe
stycjami i inne interesujące dla mieszkańców.

13. Patronowałem Turniejowi Drużyn Mieszanych w Piłce Siatkowej o Puchar Wójta Gmi
ny Dąbrówka.

14. Patronowałem Turniejowi Piłki Nożnej Halowej o Puchar Wójta Gminy Dąbrówka.
15. Zakończył się konkurs na nabór wniosków na wybór strategii rozwoju lokalnego kie

rowanego przez społeczność. Lokalna Grupa Działania Zalew Zegrzyński, do której 
należy nasza gmina otrzyma dofinansowanie na realizację swojej strategii. Uczestni
czyłem wraz z pracownikami w przygotowaniu tej strategii i dzięki temu tak gmina 
jak i organizacje oraz mieszkańcy naszej gminy będą mogli korzystać z dodatkowych 
środków unijnych.

16. Nadzorowałem przygotowanie planów remontów budynków oświatowych.
17. Nadzorowałem przygotowywanie wniosku do RPO WM na termomodemizację budyn

ków Zespołu Szkół w Józefowie i Szkoły Podstawowej we Wszeborach.
18. Nadzorowałem przygotowywanie wniosku do RPO WM i WFOŚiGW w Warszawie 

na zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Kuligów.
19. Nadzorowałem rekrutację dzieci do szkół i przedszkola samorządowego.
20. Uczestniczyłem w wyjeździe studyjnym dotyczącym odnawialnych źródeł energii, szcze

gólnie fotowoltaniki w Ustroniu Morskim.
21. Wraz z pracownikami Gminnego Centrum Kultury w Dąbrówce zorganizowałem i

uczestniczyłem w wieczorze patriotycznym na którym był zaprezentowany program 
artystyczny pt.: "W hołdzie Bohaterom Armii Krajowej i Żołnierzom Wyklętym- 
Bohaterom Niezłomnym". Honorowym Gościem uroczystości był Pan Andrzej Pilec- 
ki-syn Rotmistrza Witolda Pileckiego.

22. Podpisałem umowy na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej boiska wielo
funkcyjnego w Guzowatce i odbudowy bieżni wraz z modernizacją boiska lekkoatle
tycznego w Dąbrówce.

23. Uczestniczyłem wraz z pracownikami w rozmowach w Starostwie Powiatowym dotyczą
cych przygotowania dokumentacji projektowej chodnika w Chajętach i modernizacji 
drogi powiatowej na odcinku Kowalicha -  Marianów.

24. Przygotowałem porozumienie z powiatem o przejęciu zadania utrzymania bieżącego po
boczy i chodników przy drogach gminnych.



25. Ustaliłem z naczelnikiem Wydz. Inwestycji, panem A. Noconiem zakres prac związanych
z położeniem nakładki asfaltowej wraz z odwodnieniem na odcinku drogi powiatowej 
Ludwinów - Kowalicha oraz wprowadzenia do budżetu powiatu wykonania nakładki 
asfaltowej na drodze powiatowej Dąbrówka -  Małopole.

26. Uczestniczyłem w Kongresie Młodego Samorządu w Dusznikach Zdroju
26. Uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Gminy.
27. Starałem się bieżąco rozpatrywać wszelkie sprawy i wnioski, które wpłynęły do UG.


